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 W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 15.04.2019 r. informuję, że: 

Ad.1. Nie została podjęta ostateczna decyzja co do zakresu przebudowy / rozbudowy OSP 

w Świerczyńcu. Przed podjęciem decyzji będę wnioskował o zwołanie w siedzibie 

OSP Świerczyniec wyjazdowego posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Przestrzegania Prawa, Ładu, Porządku Publicznego. 

Ad.2. Wykonanie brakującej nakładki asfaltobetonowej, budowa chodnika, czy też ponowna 

przebudowa całej ulicy Dąbrowskiej nie są uwzględnione w budżecie Gminy na rok 

bieżący. Jest to zadanie ważne, a jego wykonanie nastąpi w czasie gdy pozwolą na 

to posiadane lub zaplanowane środki finansowe na tego typu zadania (oczywiście 

będą także poszukiwane zewnętrzne źródła dofinansowania). W sprawie problemu 

parkowania samochodu TIR trwają obecnie intensywne czynności wyjaśniające. 

Ad.3. Sprawa wyniesionej studzienki kanalizacji deszczowej w chodniku wzdłuż 

ul. Gościnnej została przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach.  

 

 
 
 

W oryginale podpis: 
 

Wójt Gminy Bojszowy 
Adam Duczmal 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


